
Fra: Tore Svendsen <toresve2@online.no> 
Sendt: 21. september 2017 15:24 
Til: Post Austrheim 
Kopi: 'Marita Bru' 
Emne: Vassforsyning Austrheim kommune 
 
Til rådmannen 
 
Ordføreren svarer i et brev til Aksjonsgruppa «Nei til rasering av Øksnesmarka og Åråsvågen» at 
vannforssyningen i Austrheim er i kontinuerlig utbygging og at det innen få år vil bli etablert ny 
hovedvannforsyning fra Litlås-området til Årås. Da vil det ikke være kapasitetproblem i 
vannforsyningen. Dette som svar på spørsmål om vannforsyning til Øksnesmarka dersom det skal 
etableres industri i dette området. Mitt spørsmål til rådmannen er: Hvilke tidsperspektiv ser 
kommunen for seg her? 
 
 
vh 
Tore Svendsen 
Mobil 41563994 
e post: toresve2@online.no 
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